
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

De gunning van de aanbesteding HbH+ is alweer zo’n 3 jaar geleden. Dit betekent dat het 
langzamerhand tijd wordt om na te denken over de volgende aanbesteding. De huidige aanbesteding 
is niet conform de gedachten van de raad destijds uitgevraagd, met name op het gebied van 
keuzevrijheid.

De fractie van de VLP heeft dan ook de volgende vragen:

Vraag 1

Heeft er al een evaluatie plaatsgevonden van de huidige werkwijze?

1a. Zo ja, kunt u ons het evaluatierapport toesturen?

1b. Zo nee, bent u voornemens dit op korte termijn te doen en kunt u ons de planning hiervan 
toesturen?

Vraag 2

Kunt u aangeven hoeveel tijd en/of geld er is besteed aan de + van HbH+?

2a. Hoe heeft u dit gemeten?

Vraag 3

Wanneer bent u voornemens te starten met de Europese aanbestedingsprocedure en hoe wilt u de 
raad betrekken bij het opstellen van het programma van eisen en wensen?

Vraag 4

Bent u voornemens andere externe partijen, zoals andere gemeenten, cliënten, cliëntenorganisaties 
en dienstverleners, te betrekken bij het opstellen van het programma van eisen en wensen?

Alvast dank voor uw antwoorden.

Namens de fractie van de VLP,

Arwen van Gestel
Jos Heeren

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Vraag 1



a. Vorig jaar hebben we het hbhplusbeleid aangepast en heeft er een 0-meting plats gevonden, een 
prima basis voor een evaluatie.

Het lijkt ons goed om de evaluatie in 2022 te laten plaats vinden en hiervoor eind 2021 de 
voorbereidingen te treffen. Dit natuurlijk met de voorwaarde dat de huidige maatregelen rondom 
Corona niet meer van kracht zijn.

b. Zie antwoord onder a.

Vraag 2

De uitvoering van de plusfunctie vindt plaats binnen de uitvoeringsbudgetten voor Hbhplus.

We sturen hier doorlopend op in de communicatie met team Wmo en tijdens de ontwikkel-en 
accountgesprekken met de zorgaanbieders.      

Vraag 3

Voorlopig starten we geen nieuwe procedure op. Het huidig contract loopt nog tot februari 2023.

Vraag 4

  Zie hiervoor ons antwoord op vraag 3

We ervaren dat de uitvoering van hbhplus goed aansluit bij de tranformatie van heel het sociaal 
domein wat voor Roosendaal betekent dat we steeds meer ‘de beweging naar voren maken’, 
proberen onze kwetsbare inwoners zo veel mogelijk te ondersteunen in het voorliggend veld, het 
normale leven. Binnen de regionale samenwerking lichten we binnenkort ons beleid en contract 
toe.                                              

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder I.M. (Inge) Raaijmakers MSc. RC


